
 
Protokół Nr XIII/2011 

z odbytej sesji Rady Miejskiej  
w dniu 30 września 2011r. o godz.12.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 
 
 
 
 
Ad.1 
Sprawy regulaminowe: 
 
Ad.1.1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz otworzył XIII zwyczajną  sesję VI 
kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu Starosty Powiatu Słubickiego Pana 
Andrzeja Bycki , Panów Burmistrzów, Komendanta Komisariatu Policji w Rzepinie Pana 
Janusza Nastulskiego , radnych,  pracowników urzędu oraz przybyłych gości oświadczył, że 
zgodnie z listą obecności, aktualnie w sesji udział wzięło 15 radnych (spóźnił się radny  
P. Jarosik i radny A. Zator), co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności 
radnych i gości stanowi załącznik 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że z porządku obrad należy wycofać projekt uchwały  
7.7.w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości zabudowanej stanowiącej 
własność Gminy Rzepin oraz wprowadzić pkt 1.5. wystąpienie Starosty Słubickiego –
przedstawienie spraw dot. pracy Powiatu i planów Powiatu na 2012r. 
Ponadto  zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje do porządku obrad sesji. 
Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji. 
 

Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad  wraz   ze zmianami. 
 

Porządek obraz  ze  zmianami przyjęto 13  głosami „za”. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji. 
 
„Za” przyj ęciem protokołu z poprzedniej  sesji  głosowało 13 radnych. 
  
O godz. 12.10. przybył radny Przemysław Jarosik i radny Andrzej Zator. 
 

 
Ad.1.5. Przedstawienie spraw dot. pracy Powiatu i planów Powiatu na 2012r. 
 
Starosta Powiatu Słubickiego Pan Andrzej Bycka na wstępie  podziękował za zaproszenie na 
dzisiejszą sesję. 
Następnie poinformował , iż jest kolejny nabór do tzw. Schetynówek. 
W związku  z tym Powiat  myśli o Gm.Rzepin , a   w grę wchodzą ewentualne dwa 
przedsięwzięcia drogowe. 
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Pierwszym przedsięwzięciem dla gminy byłaby budowa drogi wraz z ścieżką  pieszo-
rowerową do Starościna.  
Jednakże będzie to inwestycja wspólna Powiatu i Gm.Rzepin. 
Nadmienił, iż droga ta będzie sprawą priorytetową. 
Druga droga, która będzie także brana pod uwagę – jest to odcinek drogi jadąc w kierunku 
Ośna -  skręcając w lewo w kierunku Lubiechni – ok.1,2 km nawierzchni -  będzie to także 
wspólne zadanie. 
Jeśli chodzi o ścieżki rowerowe – powraca temat , żeby zakończyć sieć ścieżek czyli połączyć 
Ośno z Rzepinem  z Cybinką i Słubicami - jest to realne do wykonania-dodaje. 
  
Ponadto w Rzepinie powstanie Dom Środowiskowy- termin wykonania planuje się na 22 
listopada 2011r. 
Jest już wykonawca , który rozpoczął rozbudowę. 
Jest nadzieja , iż od 01.12.2011r. Dom ten zostanie uruchomiony. 
W  związku  z tym cieszy fakt, że  powstanie ok.6 miejsc pracy, a do budżetu gminy będą 
wpływać podatki. 
Został już powołany koordynator, który będzie się zajmował rozbudową tego domu. 
Poinformował także, iż w dniu wczorajszym dowiedział się , że wkład własny Powiatu 
zostanie zrefundowany w tym przedsięwzięciu. 
Lubuski Urząd Wojewódzki przekaże kwotę ponad 200tys zł. 
Aczkolwiek problemem dość dużym będzie utrzymywanie tego Domu i tu zwrócił się do 
radnych i burmistrza, by omówić  jak to spiąć w jedną całość. 
Prosił, aby  podejść logicznie do tematu ,  ponieważ osób niepełnosprawnych trochę jest w 
Gminie Rzepin i okolicy. 
Ponadto powiedział, iż w dniu wczorajszym przyszła również miła wiadomość , gdyż z 
Rządowego planu „B” Powiat otrzymał maksymalną kwotę tj. ok. 12mln zł na oddłużenie 
szpitala.     
Dodatkowo udało się sprzedać nieruchomości na kwotę ponad 3 mln zł. 
Natomiast jeśli chodzi o  sprzedaż Terminala – za trzecim razem nie udało się go sprzedać. 
Nadmienił, iż  Powiat nie jest jednostką , żeby zawiadywać  pewnymi substytutami jakimi są  
zakłady pracy, lecz po  wszelkich przemyśleniach i sprawdzeniu akt prawnych Starosta uważa 
za słuszne,   by Terminal  kupić, aby zabezpieczyć miejsca pracy. 
Na dzień dzisiejszy Zarząd Powiatu taką  furtkę szykuje, zostały wysłane pisma do Ministra 
MSWiA Pana Millera. 
Powiedział, że sprawą priorytetową jest , by przejąć Terminal , a ewentualną  sprzedaż 
rozważyć w kolejnych latach. 
Przewodniczący R. Łukaszewicz podziękował Panu Staroście za przedstawienie informacji. 
Zwrócił się do radnych  o zadawanie ewentualnych pytań. 
Głos zabrał radny Wąsowicz – pytając , czy to co Pan Starosta  przekazał radnym  jeśli chodzi 
o inwestycje mówił na poważnie , czy jest to „kiełbasa wyborcza”?. 
Ponieważ Pan Starosta kandyduje do Sejmu RP i w momencie , gdyby dostał  się do Sejmu 
wówczas stanowisko Starosty Słubickiego obejmie inna osoba. 
W związku  z tym pytał- jaka jest gwarancja , że wymienione inwestycje  będą realizowane, 
gdyż jeśli dojdzie do zmiany Starosty to wizja na Powiat  nowego Starosty może być inna.   
 

Pan Starosta odpowiedział, iż  w życiu stara się być konsekwentny i taki będzie. 
Nie jest to tzw. „ kiełbasa wyborcza” – jednakże potwierdził, że kandyduje do Sejmu.  
Natomiast zadania zostaną wpisane do budżetu i budowa drogi będzie  
Nr 1 w planie inwestycyjnym. 
Wówczas jeśli zostanie ujęte w planach  i przedstawione Wojewodzie, to już nikt tego nie 
może wymazać-dodaje. 
 

Uważa , iż byłoby to nie zasadne , żeby przyjeżdżać przed wyborami i mówić, że  zrobi drogę  
bo chodzi o głosy- o głosy nie chodzi-dodaje Starosta. 
Poza tym należy mierzyć siły na zamiary- szacunki nawierzchni drogi wyniosą 1,6 mln zł i 
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ścieżki 900 tys zł. i na tyle Powiat stać, dlatego w tym kontekście dzisiaj mówi. 
Budowa drogi była konsekwencją pewnych rozmów i  jak  w życiu bywa temat ten należy 
zakończyć i zostanie zakończony. 
Dlatego nie ma takiej możliwości , że ktoś zadanie to wycofa. 
 
Następnie radny Radzik powiedział, że Pan Starosta wspomniał, że droga  w kierunku 
Lubiechni będzie robiona , w związku z tym  przypomina o  skrzyżowaniu  drogi powiatowej z 
drogą woj. w Kowalowie  jest tam bardzo zły zjazd z drogi powiatowej z kierunku Starkowa. 
Nie widać dobrze, czy coś nadjeżdża z lewej strony dlatego prosił, by wziąć pod uwagę tą 
drogę , ponieważ przez Kowalów  przejeżdża coraz więcej samochodów. 
Swego czasu prosił Burmistrza , żeby zorganizować spotkanie z Dyrekcją Zarządu Dróg Woj. 
i dotychczas  do spotkania nie doszło. 
Prosił także ,  aby w spotkaniu uczestniczył przedstawiciel Starostwa, żeby problem tego 
skrzyżowania rozwiązać definitywnie, ponieważ w niedalekiej odległości jest szkoła. 
Pyza tym obiecane było wykonanie placu dla autobusów przed szkołą, ponieważ jest w złym 
stanie technicznym są w nim  dziury. 
Nadmienił, iż patrząc w  lewą stronę jadąc ze Starkowa naprawdę jest ograniczone pole 
widzenia. 
 
Starosta powiedział, że był świadkiem  rozmów na ten temat. 
Jednakże na obecną chwilę odpowiedzi nie udzieli , lecz wszystko o czym mówił radny 
Radzik zanotował i  przekaże Wicestaroście i Panu Stachowiakowi. 
Przyznaje ,że  radny ma rację , niemniej jednak Zarząd Dróg Woj. tych problemów ma dużo. 
 Nadmienił, iż będzie można o tym dyskutować, lecz na początku przyszłego roku- nie 
szybciej. 
Uważa , iż do wybudowania krótkiego odcinka w kierunku torów mogłoby dojść. 
Jednak  należałoby się skupić na budowie obwodnicy Rzepina,  
 bo to zdaniem Starosty jest  najważniejsze. 
Powiedział, że to co będzie możliwe na pewno zostanie zaplanowane. 
 
 
 
Pan Radzik dodaje, że obwodnica Rzepina spowoduje jeszcze większy ruch w Kowalowie 
należy mieć tego świadomość. 
Burmistrz Skałuba  powiedział, że zmienił się w Zarządzie Dróg Woj. Dyrektor, dlatego  
termin spotkania przesunął się. 
Niemniej  dojdzie do takiego spotkania , gdzie zostaną zaproszeni sołtysi poszczególnych 
miejscowości, którzy  zgłaszają nasilenie ruchu po  oddaniu obwodnicy Ośna Lub. 
Nadmienił, iż zatoczka przy szkole w Kowalowie jest również brana pod uwagę. 
 
Następnie radna Wodara – pytała kto będzie  zarządzał obiektem „Dom Środowiskowy”, kto 
będzie zatrudniał ludzi do pracy i do kogo  można kierować ewentualne  podania o pracę?. 
 
Starosta odpowiedział, że został powołany koordynator do wszystkich spraw.  
Jest to były Skarbnik w Powiecie Słubickim i były szef PEFRON-u Pan Sławomir Kulczyński. 
Dlatego zdaniem Starosty nabory należy kierować bezpośrednio do tego Pana, do czasu 
uruchomienia tej jednostki Pan Kulczyński tym koordynatorem będzie- biuro znajduje się w 
budynku Starostwa. 
Poza tym  wszystko będzie oficjalnie umieszczone   na stronie internetowej Starostwa. 
Ponadto Burmistrz Skałuba powiedział , że gmina Rzepin otrzymała  pismo ze Starostwa dot. 
partycypacji w kosztach utrzymania Domu Środowiskowego. Prosił radnych , by przy 
konstruowaniu budżetu zaplanować środki na powyższy cel.  
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Następnie radny Utracki powiedział, że  temat  budowy ścieżki pomiędzy Rzepinem , Ośnem i 
Cybinką był już przez radnego poruszany  od mniej więcej 3 lat. 
Radny był także inicjatorem spotkań z włodarzami gmin ościennych. 
Nadmienił, iż chodziło niejako o alternatywę dla szlaku Transgranicznego Odra –Nysa. 
Ponadto prosił  , by w programie ścieżek rowerowych ująć „ścieżki” szlaków wodnych , 
chodzi o rzekę Ilankę , by włączyć ją w szlak  turystyczny. 
 
Starosta odpowiedział, że  przychyla się do tematu – podziękował radnemu , że chętnie  
zgłasza się do pracy i podtrzymuje swoje koncepcje – jest to cenne. 
 
Następnie  radny Jarosik powrócił do kwestii budowy drogi do Starościna – wierzy w to, że 
będzie ona zrobiona. 
Ponieważ są dwie koncepcje nawierzchni drogi w związku  z tym apelował o  koncepcję drogi 
z  odpowiednimi pochyłami. 
Poza tym  popiera radnego Utrackiego i zapewniał Pana Starostę, że  wszystkim bardzo zależy 
na ścieżkach rowerowych ,  które połączyłyby Gm. Rzepin z innymi gminami. 
 
 
Pan Starosta odpowiedział, że jeśli chodzi o pochyłe i specjalne wyrównanie drogi, będzie to 
zrobione  dobrze z odwodnieniem również. 
Zdaniem Starosty nie powinno być żadnego zagrożenia, ale dylematem może być to ,że droga 
będzie robiona bez wjazdów do posesji. 
Ponieważ  budowa wjazdów podraża taką inwestycję o ok. 30%. 
 
Następnie Dyrektor ZEAS Pan Krawczyk podniósł temat utworzenia Szkoły Zawodowej na 
bazie LO w Rzepinie. 
Powiedział, iż  poprzednia Rada podchodziła do tematu, podjęła uchwałę intencyjną. 
Burmistrz Rzepina podpisał z ówczesnym Starostą Panem Jabłońskim porozumienie dot. 
utworzenia oddziału szkoły zawodowej. 
Jednakże nic z tego nie wyszło  z wielu względów. 
Dlatego  chciałby od Pana Starosty uzyskać przyrzeczenie wsparcia i rozmów , które są 
planowane, gdyż temat szkoły zawodowej powraca i pewnie w przyszłym roku będą  podjęte 
od  początku procedury związane z  powołaniem takiej szkoły. 
Prosił, żeby Starostwo Powiatowe szczególnie , a  poprzez Starostwo dyrektorzy szkół 
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu , podjęli z władzami .Rzepina rozmowę szczerą i 
uczciwą (jest złe doświadczenie z poprzedniego okresu). 
W tamtym czasie nie udało się rzeczowo wyjaśnić wielu spraw , była zła  atmosfera, dlatego  
prosił, żeby Pan Starosta w jakiś sposób zapewnił, że będzie pilotował możliwość podjęcia 
tych rozmów,  które pomogłyby ustanowić taką szkołę. 
Pan Dyrektor nie chce dzisiaj udowadniać , że ta szkoła jest bardzo potrzebna  w Rzepinie, nie 
chodzi tu o pełną  szkołę zawodową. Chodzi jedynie o utworzenie choćby jednego oddziału, 
który byłby szansą dla  młodzieży najbiedniejszej, która ponosi koszty związane z  dojazdem 
do Słubic. 
Byłaby też szansa dla młodzieży ze szkół  z miejscowości , które nie są zagrożeniem dla szkół  
Słubickich tzn. z  kierunku Sulęcina. 
Nadmienił, iż  oznacza to, że należy wspólnie prowadzić politykę. 
Prosił jeszcze raz  Pana Starostę, by stworzyć przychylny klimat ,bo z Panią Dyrektor Goj 
prowadził już rozmowy , aby wystąpić do Pana Burmistrza z prośbą o ponowne podjęcie 
tematu. 
Jest również prośba do Rady Miejskiej w Rzepinie o wsparcie i  podjęcie kolejnej uchwały 
intencyjnej w tej sprawie. 
 
Pan Starosta złożył publicznie deklarację,  iż należy o tym rozmawiać. 
Przyznaje rację Panu Dyrektorowi, że czas sprzed 3 lat , był czasem niepokojącym. 
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Swego czasu była walka o ucznia, były pewne obawy. 
Na dzień dzisiejszy Starosta ma dużo mniejsze obawy i uważa ,że jeśli Gmina Rzepin miałaby 
możliwości zatrzymać na miejscu młodzież, jest jak najbardziej „za”. 
Do tych rozmów na pewno należy powrócić – dodaje. 
Jednocześnie powiedział, iż z całą stanowczością  i pewnością  nie będzie odbierał 
nauczycielom z Rzepina przysłowiowego kawałka chleba,  a tak naprawdę dobro dzieci jest  
najważniejsze. 
Jeśli będzie pomysł , żeby oddział szkoły zawodowej otworzyć to chwała za to. 
Jeszcze raz zadeklarował, że do spotkania na pewno dojdzie.   
 
Ponadto sugerował, aby złożyć wniosek do burmistrza, a  następnie będą prowadzone 
rozmowy. 
 
 O godz. 13.10  Przewodniczący ogłosił przerwę  w obradach. 
 
Po przerwie o godz. 13.30 wznowiono obrady. 
 
Następnie głos zabrał Pan Mirosław H. pytając, komu mieszkańcy mają płacić za wykonanie 
wjazdu do posesji i dlaczego? 
 
Pan Starosta powiedział, że dla wykonawcy. 
Dlatego , że Starostwo  nie ma za dużo pieniędzy, w związku z tym właściciel danej posesji 
powinien dopłacić za wykonanie wjazdu. 
Jeśli chodzi o kwotę – waha się pomiędzy 800 a  2000zł w zależności od długości i szerokości 
wjazdu. 
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Łukaszewicz- ponieważ prowadzenie LO w Rzepinie  
jest zadaniem Powiatu  pytał, czy Gmina Rzepin może ewentualnie liczyć na wsparcie 
finansowe  Powiatu na utrzymanie LO w Rzepinie? 
 
Po drugie- są planowane środki w budżecie na przyszły rok na przygotowanie gabinetu 
fizykoterapii , będą potrzebne  punkty z NFZ, prosił Pana Starostę o ewentualną pomoc w tej 
kwestii. 
 
Pan Starosta  odpowiedział na pierwsze pytanie , iż także  ma problemy finansowe u siebie 
jeśli chodzi o szkoły ponadgimnazjalne i raczej nie  ma takich możliwości. 
 
Jeśli chodzi o  drugie pytanie- jest jak najbardziej zasadne- do tematu należy powrócić.  
Natomiast co do punktów -  będzie problem,  szpital również potrzebuje dużo punktów. 
Jeśli chodzi o sprzęt jest w stanie o tym pomyśleć. 
 
Pan Łukaszewicz powiedział, że w planach jest wykonanie audytu zewnętrznego jeśli chodzi o 
oświatę i jeśli  w wyniku  oceny   będzie jednoznacznie powiedziane, że należy odstąpić od 
prowadzenia LO  tzn. przekazać LO w Rzepinie do prowadzenia przez Powiat, czy  istnieje 
realne zagrożenie rozwiązania LO w Rzepinie? 
 
Zdaniem Pana Starosty Liceum powinno być w Rzepinie , gdyż ma rację bytu. 
Jeśli chodzi o przejęcie przez Powiat- odpowiedział, że takiego scenariusza   na dzień  
dzisiejszy nie widzi. 
Powiedział, że jest dobrze -jeśli chodzi  o organizację , finanse i całą logistykę związaną z 
oświatą. 
Pan Łukaszewicz zadał pytanie , czy Powiat jest w stanie dźwignąć taki ciężar?. 
Starosta powiedział , że  ilość uczniów i ilość oddziałów daje słupki i tu nie ma tematu, a 
jakby nie patrzeć do oświaty trzeba dokładać-dodaje. 
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Na tym  dyskusję zakończono. 
Za optymistyczne natchnienie w  pracę radnych Przewodniczący podziękował Panu Staroście, 
jednocześnie  mając nadzieję , że współpraca będzie się układała wzorcowo. 
 
O godz.15.05 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
Po przerwie o godz.15.20 wznowiono obrady. 
 
Ad.2. 
Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011r. 
  
  Burmistrz poinformował, że radni otrzymali materiały dot. wykonania budżetu za I półrocze 
2011r. 
Przedstawione wyniki są potwierdzone pozytywną opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Jednym z punktów, który może budzić  kontrowersje – jest wykonanie dochodów 
majątkowych w wysokości 11,8%. 
Nadmienił, iż Gmina na dzień dzisiejszy jest na etapie wystawienia  kilku dość znacznych 
nieruchomości na sprzedaż i ta pozycja do końca roku może się znacznie zmienić. 
Pozostałe procentowe wykonanie budżetu zdaniem burmistrza jest  prawidłowe.  
W związku  z tym prosił Panią Skarbnik o uzupełnienie informacji. 
Pani Skarbnik powiedziała, że dochody ogółem wynoszą: 
  - plan 26.995,612zł. 
Wykonanie 14.236,512zł. – jest to 52,3 % . 
Z tego  dochody bieżące plan- 24.912,472zł. 
Wykonanie dochodów bieżących – 13.990.134zł.- 56,2% . 
Dochody  majątkowe 2.083.140.zł –plan 
Wykonanie 246.278zł.- 11,8%. 
Wydatki ogółem plan 26.223,603zł. 
Wykonanie 13.539.224zł -51,6% . 
W związku  z powyższym radny  Dudzis zwrócił się z pytaniem dlaczego jest taka tendencja 
,przecież wydatki majątkowe to są inwestycje. 
Pytał nadal – co należy rozumieć pod pojęciem    „ wydatki bieżące” , ponieważ na wydatki 
bieżące jest 52% realizacji , a na inwestycje tylko 31% - jest to 20% różnicy. 
 
Jeśli chodzi o wydatki bieżące  powiedziała Pani Skarbnik- są to płace , pochodne  od płac i 
wszelkie inne usługi nie będące wydatkami majątkowymi. 
Radny Dudzis pytał, czy nie jest to zła tendencja, że na wydatki  bieżące idzie więcej 
pieniędzy niż na wydatki majątkowe?. 
Radni są informowani, że kredyty są brane na inwestycje , a tym czasem na inwestycje jest  o 
20% mniej  niż na  wydatki bieżące-dodaje.  
Zdaniem radnego Dudzisa coś tu nie gra. Uważa , że na przyszłość  należy się wspólnie  
zastanowić nad budżetem, by wydatki bieżące były mniejsze. 
Po drugie przychody  budżetu zostały zrealizowane w kwocie 465.599zł.-38,4% planu 
rocznego. Natomiast rozchody budżetu zostały wykonane w wysokości 817.526tys.zł- co 
stanowi 41,2% planu rocznego. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że przychodem gminy jest również kredyt, dlatego wykonanie jest 
niskie. 
 
Nadmieniła, iż gmina przygotowuje się  do zaciągnięcia kredytu za którym radni  głosowali i 
jeśli zostanie zaciągnięty kredyt to wykonanie będzie w 100%. 
Więcej  pytań nie zgłoszono. 
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Ad.3.Informacja o stanie bezpieczeństwa  i porządku publicznego oraz o podejmowanych 
działaniach zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na terenie gminy Rzepin. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Rzepinie Pan Janusz Nastulski poinformował, że:  
  Komisariat Policji w Rzepinie jest organem administracji rządowej właściwym w sprawach 
ochrony bezpieczeństwa ludzi oraz utrzymania bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie powiatu słubickiego. Zgodnie z Ustawą z dnia 6 kwietnia 1990 roku o Policji do 
podstawowych zadań Policji należy m.in.: 

- ochrona życia  i  zdrowia ludzi  oraz mienia przed bezprawnymi  zamachami 
naruszającymi te dobra. 

- ochrona bezpieczeństwa i porządku publicznego, w tym zapewnienie spokoju w 
miejscach publicznych oraz w środkach publicznego transportu i komunikacji 
publicznej i w mchu drogowym. 

- inicjowanie i organizowanie działań mających na celu zapobieganie popełnianiu 
przestępstw i wykroczeń oraz zjawiskom kryminogennym i współdziałanie w tym 
zakresie z organami państwowymi, samorządowymi i organizacjami społecznymi, 

 
- wykrywanie przestępstw i wykroczeń oraz ściganie ich sprawców, 
- kontrola przestrzegania przepisów porządkowych i administracyjnych związanych 

z działalnością publiczną lub obowiązującą w miejscach publicznych, 
- współdziałanie z policjami innych państw na podstawie umów i porozumień 

międzynarodowych oraz odrębnych przepisów. 

Komendant Komisariatu Policji w Rzepinie realizuje ustawowe zadania Policji 
kierując pracą policjantów i pracowników cywilnych Komisariatu Policji w Rzepinie. 
Na dzień l stycznia 2011 roku Komisariat Policji w Rzepinie posiadał ewidencyjnie 23 
etaty policyjne i 1,6 etatu w korpusie służby cywilnej. Faktycznie pełniło służbę 23 
funkcjonariuszy Policji i 1.6 pracowników cywilnej. Na koniec sierpnia 2011 roku stan 
faktyczny wynosił 22 funkcjonariuszy i 1,6 pracowników cywilnej. 

W w/w okresie ze stanu Komisariatu ubyło łącznie 3 funkcjonariuszy, w tym l 
przeszedł na emeryturę, a 2 zostało przeniesionych do innych jednostek. Do pełnienia 
służby w Komisariacie Policji w Rzepinie zostało przeniesionych 2 funkcjonariuszy z 
KPP Słubice . 
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STAN BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO. 
EFEKTYWNO ŚĆ PRACY SŁUŻB PREWENCJI . 

ZAGROŻENIE WYKROCZENIAMI.  

Poczucie bezpieczeństwa obywateli w miejscach publicznych zależy od skuteczności 
działań Policji. Działania te ukierunkowane są na zwalczanie wykroczeń szczególnie 
uciążliwych dla społeczeństwa, tj. przeciwko porządkowi i spokojowi publicznemu, 
przeciwko mieniu, bezpieczeństwu i porządkowi w ruchu na drogach oraz przeciwko 
przepisom ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. W trakcie 
codziennej służb policjanci naszego Komisariatu ujawnili łącznie 321 wykroczeń , gdzie 
skierowano do Sądu Rejonowego wnioski o ukarania sprawców . W analogicznym okresie 
roku ubiegłego wniosków takich skierowano 227 czyli o 94 więcej w stosunku do roku 
ubiegłego . 

Wykroczenia ujawnione : 
 

Wykroczenia przeciwko Ilość 2011 Ilości 2010 
porządkowi i spokojowi publicznemu 43 22 

ogółem 73 72 

art. 119 58 56 

mieniu 

art. 124 9 8 
bezpieczeństwu i porządkowi ruchu na drogach 179 108 

art. 43" ustawy o wychowaniu w trzeźwości 20 11 

innym przepisom 26 2 

łącznie 321 227 
Ilość wniosków o ukaranie skierowanych do sądów rejonowych w okresie styczeń-sierpień 2011 roku. 

 
 
 
 
Mandaty karne. 

Wykroczenia przeciwko Ilość i kwota 

porządkowi i spokojowi publicznemu 36 na sumę     6200 zł. 
mieniu 9 na sumę     1650 zł 
bezpieczeństwu i porządkowi ruchu na drogach 689 na sumę 154.420 zł. 
w tym na ul. Nowotki i Nadtorowa 270 na sumę   73. 300 zł. 
art. 43" ustawy o wychowaniu w trzeźwości 3 1 na sumę       3 1 00 zł 
innym przepisom 26 na sumę       3600 zł. 
łącznie 791 na sumę 168.970 zł. 

Ilość nałożonych mandatów karnych w okresie styczeń -sierpień 2011 roku. 
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EFEKTYWNO ŚĆ PRACY PREWENCYJNEJ. 

Najważniejszym miernikiem obrazującym efektywność pracy policjantów służb 
prewencji jest liczba ujęć sprawców przestępstw na gorącym uczynku ich popełnienia. Na 
przestrzeni ostatnich lat liczba ta systematycznie wzrasta, co świadczy o bardzo dużym 
zaangażowaniu policjantów prewencji w poprawę stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego. 

W okresie styczeń - sierpień 2011 funkcjonariusze Komisariatu Policji w Rzepinie 
zatrzymali 161 sprawców przestępstw i wykroczeń , to jest o 62 więcej niż w analogicznym 
okresie roku ubiegłego. 

Spośród 161 zatrzymanych sprawców przestępstw i wykroczeń 62 popełniło 
przestępstwa i wykroczenia inne niż określone w art. 178 kodeksu karnego i 87 kw 
(kierowanie pojazdami w stanie nietrzeźwości). W analogicznym okresie roku ubiegłego 
zatrzymano 105 sprawców z czego 38 popełniło przestępstwa i wykroczenia inne niż 
kierowanie pojazdem w stanie nietrzeźwości. 

 
- wykrywanie przestępstw i wykroczeń oraz ściganie ich sprawców, 
- kontrola przestrzegania przepisów porządkowych i administracyjnych związanych 

z działalnością publiczną lub obowiązującą w miejscach publicznych, 
- współdziałanie z policjami innych państw na podstawie umów i porozumień 

międzynarodowych oraz odrębnych przepisów. 

Komendant Komisariatu Policji w Rzepinie realizuje ustawowe zadania Policji 
kierując pracą policjantów i pracowników cywilnych Komisariatu Policji w Rzepinie. 
Na dzień l stycznia 2011 roku Komisariat Policji w Rzepinie posiadał ewidencyjnie 23 
etaty policyjne i 1,6 etatu w korpusie służby cywilnej. Faktycznie pełniło służbę 23 
funkcjonariuszy Policji i 1.6 pracowników cywilnej. Na koniec sierpnia 2011 roku stan 
faktyczny wynosił 22 funkcjonariuszy i 1,6 pracowników cywilnej. 

W w/w okresie ze stanu Komisariatu ubyło łącznie 3 funkcjonariuszy, w tym l 
przeszedł na emeryturę, a 2 zostało przeniesionych do innych jednostek. Do pełnienia 
służby w Komisariacie Policji w Rzepinie zostało przeniesionych 2 funkcjonariusz z 
KPP Słubice . 

STAN BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO. 
EFEKTYWNO ŚĆ PRACY SŁUŻB PREWENCJI . 

ZAGROŻENIE WYKROCZENIAMI.  

Poczucie bezpieczeństwa obywateli w miejscach publicznych zależy od skuteczności 
działań Policji. Działania te ukierunkowane są na zwalczanie wykroczeń szczególnie 
uciążliwych dla społeczeństwa, tj. przeciwko porządkowi i spokojowi publicznemu, 
przeciwko mieniu, bezpieczeństwu i porządkowi w ruchu na drogach oraz przeciwko 
przepisom ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. W trakcie 
codziennej służb policjanci naszego Komisariatu ujawnili łącznie 321 wykroczeń , gdzie 
skierowano do Sądu Rejonowego wnioski o ukarania sprawców . W analogicznym okresie 
roku ubiegłego wniosków takich skierowano 227 czyli o 94 więcej w stosunku do roku 
ubiegłego . 
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Wykroczenia ujawnione : 
 

Wykroczenia przeciwko Ilość 2011 Ilości 2010 
porządkowi i spokojowi publicznemu 43 22 

ogółem 73 72 

art. 119 58 56 

mieniu 

art. 124 9 8 

bezpieczeństwu i porządkowi ruchu na drogach 179 108 

art. 43" ustawy o wychowaniu w trzeźwości 20 11 

innym przepisom 26 2 

łącznie 321 227 
Ilość wniosków o ukaranie skierowanych do sądów rejonowych w okresie styczeń-sierpień 2011 roku. 
 
 
Mandaty karne. 

Wykroczenia przeciwko Ilość i kwota 

porządkowi i spokojowi publicznemu 36 na sumę     6200 zł. 
mieniu 9 na sumę     1650 zł 
bezpieczeństwu i porządkowi ruchu na drogach 689 na sumę 154.420 zł. 
w tym na ul. Nowotki i Nadtorowa 270 na sumę   73. 300 zł. 
art. 43" ustawy o wychowaniu w trzeźwości 3 1 na sumę       3 1 00 zł 
innym przepisom 26 na sumę       3600 zł. 
łącznie 791 na sumę 168.970 zł. 

Ilość nałożonych mandatów karnych \v okresie styczeń -sierpień 2011 roku. 
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EFEKTYWNO ŚĆ PRACY PREWENCYJNEJ. 

Najważniejszym miernikiem obrazującym efektywność pracy policjantów służb 
prewencji jest liczba ujęć sprawców przestępstw na gorącym uczynku ich popełnienia. Na 
przestrzeni ostatnich lat liczba ta systematycznie wzrasta, co świadczy o bardzo dużym 
zaangażowaniu policjantów prewencji w poprawę stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego. 

W okresie styczeń - sierpień 2011 funkcjonariusze Komisariatu Policji w Rzepinie 
zatrzymali 161 sprawców przestępstw i wykroczeń , to jest o 62 więcej niż w analogicznym 
okresie roku ubiegłego. 

Spośród 161 zatrzymanych sprawców przestępstw i wykroczeń 62 popełniło 
przestępstwa i wykroczenia inne niż określone w art. 178 kodeksu karnego i 87 kw 
(kierowanie pojazdami w stanie nietrzeźwości). W analogicznym okresie roku ubiegłego 
zatrzymano 105 sprawców z czego 38 popełniło przestępstwa i wykroczenia inne niż 
kierowanie pojazdem w stanie nietrzeźwości . 

Głównym priorytetem, który przyjęto do realizacji w roku 2011, była walka z 
przestępczością narkotykową. Od początku roku duży nacisk położono na szkolenie 
policjantów w tym zakresie oraz rozpoznanie środowiska osób zajmujących się zarówno 
handlem, jak i zaopatrujących się w środki odurzające. Działania te przyniosły zakładane 
rezultaty. W wyniku pracy policjantów naszej jednostki od początku roku 2011 na terenie 
gminy Rzepin wszczęto 9 postępowań dot. posiadania i rozprowadzania środków 
odurzających w wyniku czego ujawniono 32 przestępstw narkotykowych , to jest aż o 6 
postępowań więcej niż w tym samym okresie roku ubiegłego. 

Jednym z elementów oddziaływujących na poczucie bezpieczeństwa obywateli jest 
widoczność funkcjonariuszy Policji pełniących służbę w miejscach zagrożonych. 
Wychodząc na przeciw oczekiwaniom mieszkańcom Rzepina i gminy Rzepin . z miesiąca na 
miesiąc systematycznie kierowano do służby patrolowej i obchodowej jak największą liczbę 
policjantów. Przez cały ten okres wykonano takich służb 1098 uzyskując dynamikę 147,6% 
w porównaniu do analogicznego okresu roku ubiegłego , który był rokiem „wzorcowym". 

Znaczący udział w zwiększeniu liczby policjantów pełniących służbę mają również 
środki finansowe przekazane przez Burmistrza Rzepina na realizację służb 
ponadnormatywnych. W dotychczasowym okresie policjanci wykonali 11 służb 
ponadnormatywnych uzyskując następujące wyniki : 

-legitymowani - 72 osoby 
-kontrole pojazdów 19 
-mandaty -8 . pouczeń -9 . interwencji -9 
-wnioski o ukaranie do Sądu -l 
-zabezpieczenie festynu w Starościnie , Radowie i dożynek Gminnych w Kowalowie 
Większość z tych służb była realizowana w dniach organizowanych imprez na terenie 

Miasta i Gminy Rzepin w związku z ich zabezpieczeniem pod względem bezpieczeństwa i 
porządku publicznego . 
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Nasza jednostka na początku października 2011 r. zamierza za pośrednictwem portalu 
internatowego zwrócić się z prośbą do mieszkańców Miasta i Gminy Rzepin o wskazanie 
miejsc według ich oceny najbardziej zagrożonych i występujących tam zagrożeń. 
Opierając się na tych ustaleniach oraz analizie bieżących zdarzeń na naszym terenie 
będziemy kierować patrole bezpośrednio do takich miejsc zwiększając poczucie 
bezpieczeństwa wśród mieszkańców naszej gminy. 

W trakcie dotychczasowych służb w omawianym okresie policjanci   przeprowadzili 
527 interwencji zarówno domowych jak i w miejscach publicznych . 

W tym miejscu należy nadmienić . że funkcjonariusze naszej jednostki są również 
obciążeni zadaniami wykonywanymi na rzecz Miasta i Gminy Ośno Lubuskie i tak w okresie 
od stycznia do sierpnia 2011 r. na terenie Gminy Ośno Lubuskie funkcjonariusze KP Rzepin 
przeprowadzili 137 interwencji oraz obsłużyli 20 kolizji drogowych. 

W okresie I-VIII 2011 wzrosła także ujawnialność nietrzeźwych użytkowników dróg. 
W okresie I-VIII 2010 ujawniono 67 kierujących pod wpływem alkoholu, natomiast w tym 

roku było ich o 32 więcej. 
 

ZAGROŻENIE PRZESTĘPCZOŚCIĄ. 
EFEKTYWNO ŚĆ PRACY SŁUŻBY KRYMINALNEJ.  

PRZESTĘPCZOŚĆ OGÓŁEM.  

Okres styczeń - sierpień 2011 był kolejnym okresem, w którym na terenie miasta i 
gminy Rzepin ograniczona została dynamika przestępczości. Łącznie w 
okresie tym wszczętych zostało 302 postępowań przygotowawczych, to jest o 
6 mniej niż w analogicznym okresie roku ubiegłego co dało 98,0 % dynamiki . 

W okresie tym policjanci służby kryminalnej Komisariatu Policji w Rzepinie 
zakończyli łącznie 349 postępowań przygotowawczych, z czego wykrytych zostało 293. 

Wykrywalność przestępstw zaistniałych na terenie gminy Rzepin w okresie styczeń -
sierpień 2011 r. wyniosła 82,3 %. Wynik ten uplasował nasz Komisariat wspólnie z Komendą 
Powiatową Policji w Słubicach na pierwszym miejscu w województwie lubuskim. Świadczy 
to o ogromnym zaangażowaniu policjantów w proces wykrywczym, a tym samym dążeniu do 
coraz większej skuteczności w ściganiu sprawców przestępstw. 
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PRZESTĘPCZOŚĆ KRYMINALNA.  

W sprawach o przestępstwa kryminalne wszczęto w opisanym okresie 166 postępowań 
przygotowawczych uzyskując dynamikę 92,7% w porównaniu do tego samego okresu roku 
2010 (179 postępowania) 

W ostatnim okresie czasu następowało ograniczenie ilości przestępstw o charakterze 
kryminalnym. Dynamika tej przestępczości na terenie gminy Rzepin począwszy od roku 
2010 utrzymuje się na bardzo podobnym poziomie. W okresie I- VIII 2011 osiągnięto 
wykrywalność przestępstw kryminalnych na poziomie 71,4. 

W siedmiu wybranych kategoriach ( kradzież mienia, kradzież z włamaniem , kradzieże 
samochodów  ,  rozbój  -wymuszenie  rozbójnicze  ,  uszkodzenie mienia,  uszczerbek  na 
zdrowiu) wszczęto   105 postępowań przygotowawczych osiągając wskaźnik dynamiki 
80.1% ( do 13 l postępowań w analogicznym okresie roku ubiegłego )  

 -kradzieży mienia  - wszczęto 36 postępowań przygotowawczych  

-kradzież z włamanie -33. 
-rozbój - O 

-bójka, pobicie- O 
-kradzież samochodu     - l 
-uszkodzenie mienia      - 21  
-uszczerbek na zdrowiu - 5 

Wykrywalność przestępstw w 7 wybranych kategoriach wyniosła 52,1% dynamiki.  
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PRZESTĘPCZOŚĆ NIELETNICH.  
Jednym z ogromnych zagrożeń współczesnego życia jest przestępczość wśród osób 

nieletnich. Od początku stycznia 2011 w Komisariacie Policji w Rzepinie położono nacisk 
na walkę z tym zjawiskiem. Przeprowadzone zmiany organizacyjnej mające na celu 
wyodrębnienie funkcjonariuszy specjalizujących się między innymi w rozpoznaniu 
środowiska nieletnich sprawców czynów karalnych. 

Miernikami obrazującymi zaangażowanie policjantów w zwalczanie przestępczości 
nieletnich są wskaźniki udziału: 

• przestępstw   popełnionych   przez   nieletnich   w   stosunku   do   ogółu   przestępstw 
stwierdzonych, 

• przestępstw   popełnionych   przez   nieletnich   w   stosunku   do   ogółu   przestępstw 
wykrytych, 

• nieletnich sprawców czynów karalnych w stosunku do ogółu podejrzanych. 

Komisariat Policji w Rzepinie osiągnął dobre wyniki we wszystkich wymienionych 
kategoriach. Między innymi doprowadzając do osadzenia w placówkach opiekuńczych i 
wychowawczych osoby nieletnie dopuszczające się systematycznie naruszeń prawa. Ustalono 
12 nieletnich sprawców , którzy popełnili aż 30 czynów karalnych . W tym miejscu należy 
zaznaczyć, że nie świadczy to o wzroście przestępczości nieletnich, ale o większym 
zaangażowaniu i skuteczności działania Policji w tym zakresie. 

W ramach działań mających na celu zapobieganie przestępczości i demoralizacji 
wśród młodzieży policjanci przeprowadzili szereg spotkań w szkołach podstawowych, 
gimnazjalnych, jak i ponad gimnazjalnych. 

W omawianym okresie przeprowadzono spotkania z młodzieżą, podczas, których 
naświetlane były między innymi właściwe wzorce postępowania, jak również opracowywane 
schematy wychodzenia z trudnych sytuacji bez wchodzenia w konflikt z prawem. 
Przeprowadzono także szereg spotkań z rodzicami i pedagogami szkolnymi w trakcie, 
których ustalane były procedury postępowania w różnych sytuacjach. Wielokrotnie doraźnie 
przeprowadzane były indywidualne rozmowy profilaktyczne - ostrzegawcze z nieletnimi, 
którzy sprawiają problemy wychowawcze, jak również rozmowy z rodzicami „trudnej" 
młodzieży w trakcie, których byli oni pouczani o wzmożeniu nadzoru nad dziećmi. 
 
Ponadto poinformował, iż na dzień dzisiejszy  zostało skierowanych 12  postępowań do Sądu 
dla Nieletnich w Słubicach. 
 
Nadmienił, iż sprawozdanie, które przedstawił nie załatwi sprawy. 
 Komendant kieruje  się bardziej tym, że  gdy spotyka się z mieszkańcami na mieście , pyta się 
ich , czy w mieście  jest bardziej bezpiecznie , czy nie ? 
Ocenę stanu  bezpieczeństwa pozostawia mieszkańcom. Jednak  w odczuciu Komendanta 
bezpieczeństwo w mieście się poprawiło. 
W momencie , gdy objął Komisariat Policji w Rzepinie jako Komendant miał największy 
problem  z pozyskaniem  szacunku do Policjantów. 
Po prostu został zatarty szacunek do zawodu, który wykonują i do munduru, pozwalając sobie 
na takie rzeczy , na które nie powinni pozwolić. 
Zdziwienie Komendanta było tym większe , że w momencie , gdy radiowóz przejeżdżał , a 
młody człowiek  gwizdał -  policjanci  nie reagowali. 
Zdaniem Komendanta powinni spisać i wylegitymować, są to takie rzeczy , gdzie policjantom 
wydawało się , że nie mają na to wpływu  , a jednak  jest inaczej. 
Reakcja policji ma duży wpływ na młodych ludzi. 
Nadmienił , że tam gdzie musi stanowczo reagować policjant to musi , a gdzie może pouczyć ,  
powinien pouczyć- do tego zmierza komendant. 
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Radna Wodara  poruszyła kwestię TIRÓW, które często łamią przepisy jadąc tam gdzie nie 
powinny. 
Pytała, czy byłaby możliwość podłączenia się Policji do monitoringu. 
Na pewno  miałoby to duży wpływ na to , że nie byłaby niszczona architektura jak również 
poprawiłoby to stan bezpieczeństwa na naszych drogach? 
Komendant Nastulski  odpowiedział, że  wpływają do komisariatu zdjęcia wykonywane przez 
członków Komitetu Społecznego Pana Marka D.(ul. Nadtorowa i   Nowotki). 
Jest tych zdjęć bardzo dużo i bardzo dużo pracy  z tym związanej. 
Zwrócił się do Pana Burmistrza , czy monitoring   jest w stanie wygenerować  powstałe 
wykroczenia, gdyż  jeśli chodzi o zdjęcia jest to temat czasochłonny. 
 
Następnie  radny Wąsowicz pytał,  czy Komisariat  Policji w Rzepinie poprzez zdjęcia , które 
wykonują mieszkańcy nie jest za bardzo obciążony postępowaniami, co może  skutkować, że  
funkcjonariusze policji zamiast patrolować miasto , muszą siedzieć przy biurku i  wysyłać 
korespondencję. 
Pytał  również  , czy w momencie , gdyby rozpoczął budowę domu i zamówił materiał w 
innym mieście, w związku  z tym musiałby go dowieść do miejsc przeznaczenia, czy  
kierowca przewożący towar TIREM , wjeżdżając  od strony ul.Mickiewicza zostanie 
zatrzymany przez policję i  ukarany mandatem jeśli będzie posiadał fakturę zakupu towaru , 
czy będzie musiał objeżdżać Rzepin , co wiązać się będzie z dodatkowymi kosztami dla 
właściciela towaru? 
Pan Nastulski odpowiedział, że  Policja służy społeczeństwu i na pewno policjanci sprawdzą  
dokąd kierowca jedzie  i na tym się zakończy. 
 
Jeśli chodzi o pierwsze pytanie-  realizacją tych  postępowań w zakresie otrzymywanych zdjęć 
nie zostali obciążeni policjanci prewencji, a więc policjantów na ulicach nie braknie. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że z poprzednim komendantem były prowadzone rozmowy  na 
temat współpracy z ochroną, która swoją siedzibę ma w budynku urzędu i monitoruje teren – 
Pl. Ratuszowy oraz park przy ul. Al.Wolności. 
Jest  połączenie w  działaniach z jednostką w powiecie , która daje sygnał do  jednostki Policji 
w Rzepinie. 
Zdaniem burmistrza w miarę to wychodzi. 
Niemniej należy  powrócić do tematu.   
 
 Radna Konieczna poruszyła problem jeśli chodzi o dilerów narkotyków. 
Bardzo często młodzież mówi , że może wskazać osobowo , co to są za osoby. 
Pytała, czy  jest ewentualnie taka możliwość , żeby funkcjonował telefon zaufania? 
Ponieważ jest część młodzieży , która z taką działalnością się nie zgadza, lecz nie mają 
możliwości zgłoszenia  wiadomo z  jakich względów. 
Pytała , czy jest telefon zaufania , bądź możliwości anonimowego  poinformowania Policję o 
takim fakcie? 
 
 
Pan Nastulski odpowiedział, że  nie ma możliwości założenia telefonu zaufania, ponieważ 
młodzież robi sobie zabawę. Zachęcał do korzystania z telefonu 997. 
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Ad.4. 
Informacja  nt. ochrony przeciwpożarowej na terenie gm. Rzepin. 
Pan Marek Radzik  Gminny Komendant OSP poinformował, że:  

Ochrona przeciwpożarowa polega na realizacji zadań i przedsięwzięć mających na celu 
ochronę życia, mienia lub środowiska przed pożarem, klęską żywiołową lub innymi 
zdarzeniami. Zadaniem Komendanta Gminnego OSP jest. m. in.: utrzymanie stałej gotowości 
bojowej jednostek OSP z terenu gminy, współdziałanie z samorządem gminy i Państwową 
Strażą Pożarną w zakresie ochrony przeciwpożarowej, prowadzenie działalności szkoleniowej, 
organizowanie ćwiczeń i zawodów, podejmowanie działań w zakresie wyposażenia w sprzęt 
bojowy. 

Dla sprawnego działania Ochotniczych Straży Pożarnych w walce z pożarami i klęskami 
żywiołowymi zasadniczą rolę oprócz czasu alarmowania i szybkości wkroczenia do akcji 
odgrywa wyposażenie techniczne, stan wyszkolenia ratowników, baza techniczna oraz właściwe 
wykorzystanie l obsługa posiadanego sprzętu. Wszystkie jednostki z terenu gminy wyposażone 
są w podstawowy sprzęt do akcji ratowniczych. Nie wszystkie jednostki natomiast posiadają 
odpowiednie umundurowanie bojowe, podejmowane są obecnie działania w celu doposażenia 
ich w odzież ochronną. Najlepiej wyposażonymi jednostkami w sprzęt i odzież są OSP w 
Rzepinie i Kowalowie, włączone do Krajowego Systemu Ratowniczo -Gaśniczego oraz do 
Lubuskiej Brygady Odwodowej. W jednostkach tych została wykonana instalacja radiowa 
selektywnego alarmowania. Zakupiono również inny drobny sprzęt m.in. węże, prądownicę, 
uzbrojenie osobiste, mundury ochronne UPS, buty strażackie, aparaty powietrzne, pompy 
pływające, pompy szlamowe oraz części i sprzęt do samochodów. Duży wpływ na doposażenie 
tych jednostek oprócz środków finansowych Urzędu Gminy dają coroczne dotacje z Komendy 
Głównej Państwowej Straży Pożarnej a także dotacje ze Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych oraz Powszechnego Zakładu Ubezpieczeń. 

Pozostałe jednostki również są wspierane przez te instytucje a środki te przeznaczane były na 
zakup sprzętu, modernizację remiz i remont samochodów. W bieżącym roku w naszej gminie 
na ochronę przeciwpożarową zaplanowano wydatki na 208250,00 zł do tej pory wydano 67% 
zaplanowanej kwoty. Wszystkie jednostki OSP posiadają samochody bojowe w tym: Rzepin - 
3 samochody, Kowalów - 2 samochody, Zakładowa OSP Nadleśnictwa Rzepin - 2 a pozostałe 
OSP po jednym. Działania ratownicze obecnie nie polegają tylko na gaszeniu pożarów. Rośnie 
zakres zadań i wymagań, zmieniają się warunki podczas likwidacji skutków zdarzeń oraz 
bieżącego zapewnienia bezpieczeństwa. Obecnie strażacy włączają się do różnych akcji i 
usuwania zagrożeń np. usuwania śniegu i nawisów lodowych, wypompowywanie wody z 
podtopionych budynków i piwnic, usuwania powalonych drzew przez wichury, zabezpieczenie 
imprez masowych oraz coraz częściej wyjeżdżają do wypadków drogowych. Ilość zdarzeń i 
udział OSP w działaniach ratowniczych do 28.09.2011 r. przedstawia się następująco: 

OSP RZEPIN - 42 pożary, 47 miejscowych zagrożeń, razem - 89 
OSP KOWALÓW - 27 pożary, 8 miejscowych zagrożeń, razem - 
35 OSP LUBIECHNIA WIELKA - 2 pożary, 4 miejscowe 
zagrożenia, razem - 6 OSP SUŁÓW - 1 pożary, 1 miejscowe 
zagrożenie, razem - 2 ZOSP NADLEŚNICTWA RZEPIN - 29 
pożary. Razem - 29 
Jednostki uczestniczyły poza terenem działania w pożarach - 7 oraz 2 miejscowych 
zagrożeniach. Alarmy fałszywe - 3. 

Mając na względzie odpowiednią gotowość bojową jednostek OSP prowadzone były 4 
wyrywkowe kontrole. Wyniki tych kontroli były dobre. Samochody bojowe i sprzęt silnikowy 
były sprawne. Przeprowadzane były również głośne próby syren alarmowych - wszystkie 
syreny alarmowe są sprawne. 

Bardzo ważnym zagadnieniem jest szkolenie i doskonalenie umiejętności strażaków. 
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Jednostki we własnym zakresie przeprowadzają zbiórki szkoleniowe. Wszyscy strażacy z 
Jednostek Operacyjno Technicznych zostali przeszkoleni na kursach specjalistycznych: 

• Kurs szeregowych l i II stopnia, 
• Kurs ratowników medycznych, 
• Kurs dowódców sekcji, 
• Kurs operatorów sprzętu, 
• Kurs naczelników, 

Komendant Gminny OSP uczestniczył w szkoleniach organizowanych przez Komendę 
Powiatową PSP i Związek Ochotniczych Straży Pożarnych. Skuteczność OSP w walce z 
żywiołem lub katastrofą będzie, gdy strażacy ćwiczą, biorą udział w zawodach i szkoleniach. . 

W tym roku zakończyła się 5-letnia kadencja statutowych władz Oddziału Gminnego Związku 
OSP RP w Rzepinie. Na początku roku we wszystkich pięciu jednostkach ochotniczych straży 
pożarnych na terenie gminy odbyły się zebrania sprawozdawczo - wyborcze, podczas których 
wybrano nowe władze statutowe organizacji oraz delegatów na zjazd gminny. 

29 czerwca 2011 roku, w sali konferencyjnej UM i G w Rzepinie, zebrali się delegaci z 
poszczególnych jednostek OSP Gminy Rzepin, aby podsumować minioną kadencję, udzielić 
zarządowi absolutorium, wybrać władze na kolejną kadencję oraz uchwalić program działania 
na lata 2011 - 2015. W Zjeździe Gminnym ZOSP RP w Rzepinie uczestniczyli liczni goście, 
m. in. Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Słubicach Marek Karoluk, Burmistrz 
Gminy Rzepin Andrzej Skałuba, Prezes Zarządu Powiatowego ZOSP RP w Słubicach - 
Edward Chyliński. 

I. Zarząd Oddziału Gminnego Związku OSP RP na swoim pierwszym posiedzeniu 
ukonstytuował się następująco: Prezes: Witold Bocheński, Komendant Gminny: 
Marek 
Radzik Wiceprezes: Andrzej Skałuba oraz Damian Kuzynin, , Sekretarz: Bogdan 
Baranowski, 
Członkowie Zarządu: Krzysztof Hańbicki .Jarosław Rocha. 

II. Zarząd Oddziału Gminnego Związku OSP RP wybrał dwóch przedstawicieli 
do Zarządu 
Oddziału Powiatowego: Witolda Bocheńskiego i Andrzeja Skałubę 

III. Wybrana na Zjeździe Komisja Rewizyjna Oddziału Gminnego ukonstytuowała się 
następująco: Przewodniczący: Ryszard Rybowiak. Członkowie: Mariusz Mierzwa, 
Krzysztof 
Adamowicz. 

Na zakończenie pragnę podziękować druhom strażakom za ich ochotniczą działalność i 
zaangażowanie, radnym oraz władzom gminy za duże wsparcie na każdym odcinku 
naszej działalności. Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Słubicach, 
Policji w Rzepinie, Zarządowi Gminnemu ZOSP oraz wszystkim, którzy w jakikolwiek 
sposób byli mi pomocni w wykonywaniu moich obowiązków.  
Na zakończenie wystąpienie  serdecznie podziękował strażakom ochotnikom, ponieważ ta praca 

jest wykonywana w  wyjątkowych warunkach (osoby te odrywają się  od swoich zajęć), władzom 
gminy za duże  wsparcie  na każdym odcinku tej działalności, radnym , Komendzie Powiatowej 
Straży Pożarnej w Słubicach oraz  Policji w Rzepinie. 
Podkreślił, iż  wielokrotnie przy różnych zdarzeniach Policja jest obecna , kiedy tylko jest 

potrzebna . Potrafi pomóc w  organizacji akcji , czy ratowniczych , czy gaśniczych. 
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Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz odniósł się do danych statystycznych w przypadku 
OSP Sułów i Lubiechnia Wielka wykorzystanie  tych zespołów jest minimalne , pytał z czego to 
wynika? 
Pan Radzik odpowiedział, że przede wszystkim jednostki są dysponowane przez Powiatowe 
Stanowisko Kierowania Jednostki , które należą do krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego.  
Terenem  działania jednostki Sułów i Lubiechnia  jest teren gminy. 
Pozostałe  mogą wyjeżdżać poza teren gminy , województwa , a także  na teren całego kraju. 
Z reguły jednostki te są zaliczane do trzeciej kategorii jednostek operacyjno-technicznych. 
Jednostka z Rzepina i Kowalowa zaliczona jest do drugiej kategorii, natomiast  żadna  
jednostka nie spełnia warunków , by  należeć  do I kategorii. 
 
Ad.5. 
Informacja dot. spraw obronnych i obrony cywilnej w gminie Rzepin. 
Pan Bogusław Baranowski poinformował, że: 
Zadania Obrony Cywilnej to ochrona ludności, zakładów pracy, obiektów użyteczności 
publicznej i dóbr kultury oraz udzielanie pomocy poszkodowanym mieszkańcom gminy. 
Działania w tym zakresie oparte są o kompetencje i uprawnienia wynikające w szczególności 
z: 
-   art. 17  ustawy z dnia 21 listopada 1967 roku  o powszechnym obowiązku obrony   
    RP ( Dz. U. z 2002 r. Nr 21, poz.205 z  póź.  zmianami); 
-   § 5 ustęp. 1, pkt. 2 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 28 września 1993 r. w  
     sprawie szczegółowego zakresu działania Szefa Obrony Cywilnej Kraju, Szefów  
    obrony cywilnej województw  i gmin oraz zasad i trybu realizacji przedsięwzięć  
    obrony cywilnej ( Dz. U. z 1993 r. Nr 91, poz. 420); 
-   art.19 ustęp.2 pkt. 1 ustawy z dnia 26 kwietnia 2007r.o zarządzaniu kryzysowym 
   (Dz. U.  z dnia 21 maja 2007r; 
-   zarządzeń i wytycznych Wojewody Lubuskiego do działalności w tym zakresie. 
     
      W obecnej sytuacji koniecznością staje się prawne zintegrowanie wszystkich 
rozproszonych sił i środków przeznaczonych do umacniania najszerzej rozumianego 
bezpieczeństwa państwa oraz jego mieszkańców – począwszy od ochrony życia i mienia 
obywateli, majątku przedsiębiorstw, poprzez likwidację skutków klęsk żywiołowych, katastrof 
przemysłowych, aż po przygotowanie państwa do zapewnienia skuteczności działania systemu 
ratowniczego w razie konieczności odparcia agresji militarnej. Wymaga to jednak całkiem 
nowego spojrzenia na problematykę bezpieczeństwa wewnętrznego, a w szczególności ochronę 
ludności i postępowania w sytuacjach zagrożeń. 
     Idea obrony cywilnej w obecnych uwarunkowaniach wyraża się traktowaniem jej jako 
podstawowej struktury Zarządzania Kryzysowego. Funkcję tę należy rozumieć jako ochronę 
ludności przed wszelkimi zagrożeniami. W problematyce obrony cywilnej należy brać pod 
uwagę fakt, iż w czasie pokoju wiele służb, instytucji i innych podmiotów wykonuje swoje 
statutowe funkcje, natomiast w czasie kryzysu lub wojny będą się przekształcały z mocy prawa 
w odpowiednie siły obrony cywilnej rozumianej funkcjonalnie jako ochrona ludności, 
zachowując swój zakres zadaniowy i kompetencyjny. 
 
     Zasadniczym elementem tych sił jest zorganizowany w  Krajowy System Ratowniczo-
Gaśniczy (KSRG). Stanowi on integralną część bezpieczeństwa wewnętrznego  państwa 
obejmującą prognozowanie, rozpoznawanie i zwalczanie pożarów, klęsk żywiołowych lub 
innych miejscowych zagrożeń. System ten skupia jednostki ochrony przeciwpożarowej oraz 
służby, inspekcje, straże, instytucje, i inne podmioty, które dobrowolnie, w drodze umowy 
cywilno-prawnej, zgodziły się uczestniczyć w działaniach ratowniczych. 
      Połączenie  w marcu 2000r. funkcji Szefa Obrony Cywilnej Kraju i Komendanta Głównego 
Państwowej Straży Pożarnej miało na celu dokonanie integracji sił i środków, którymi 
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dysponuje 
 Państwowa Straż Pożarna i Obrona Cywilna w ramach krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego. Integracja ta ma usprawnić funkcjonowanie systemu zarządzania w sytuacjach 
kryzysowych, monitorowanie zagrożeń, działanie ośrodków decyzyjnych oraz umożliwi 
mobilizację sił i środków proporcjonalnie do specyfiki rozmiaru zagrożeń. 
     Zasadniczym szczeblem zintegrowanego systemu ratowniczego jest powiat, w którym 
skoncentrowane są podstawowe środki reagowania kryzysowego – Powiatowe Centrum 
Zarządzania Kryzysowego – gdzie określone zostały procedury uruchamiania jednostki i 
formacji w sytuacjach kryzysowych. Zintegrowany system służyć ma przede wszystkim 
społeczności lokalnej – powiatowej, gminnej i powinien być powszechny , czyli uczestniczyć w 
nim powinny wszystkie podmioty zlokalizowane na obszarze powiatu, gminy posiadające siły i 
środki przydatne w akcjach ratowniczych. 
     Gmina Rzepin ze względu na swoje specyficzne położenie, znajdujące się na jej terenie duże 
kompleksy leśne oraz przebiegające przez jej teren szlaki drogowe i kolejowe jest szczególnie 
narażona na zagrożenia spowodowane siłami natury, cywilizacyjne i inne, w reagowaniu na 
które zaangażowany będzie cały potencjał sił i środków ratowniczych gminy, a w razie 
konieczności wspierany siłami i środkami z poza gminy.  
Do zagrożeń tych należą: 

a) pożarowe – pożary kompleksów leśnych i zabudowań. Przewiduje się tu też pożary  
      przestrzenne lasów na terenie gminy i gmin sąsiednich – pożary Puszczy Rzepińskiej. 
b) radiologiczne – powodowane awariami elektrowni jądrowych sąsiednich państw. 
c) techniczne z udziałem niebezpiecznych środków chemicznych  – wypadki drogowe i 

kolejowe, rozszczelnienie cystern kolejowych. 
d) związane z działaniem zorganizowanej przestępczości -  przestępczość graniczna. 
e) związane z działaniem bioterroryzmu o charakterze lokalnym – zatrucia wody, 

żywności. 
f) spowodowane  działaniem sił natury – wichury, gradobicia, mrozy, susze, podtopienia. 

      Działając w określonej sytuacji prawnej i finansowej obrona cywilna gminy wykonała do 
tej pory zadania główne wynikające  ze „Strategii działań w zakresie bezpieczeństwa 
powszechnego ( cywilnego ) na rok 20011 i lata następne” oraz „Strategii bezpieczeństwa 
Narodowego Rzeczypospolitej Polskiej”. Główne zadania , które zostały wykonane bądź są 
realizowane to: 
 
1.Wzakresie obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego: 
 
-kierowanie oraz koordynowanie przygotowań i realizacji przedsięwzięć w zakresie 
zarządzania kryzysowego, przez jednostki organizacyjne gminy zgodnie z wytycznymi 
Burmistrza Rzepina Szefa Obrony Cywilnej do działalności w zakresie obrony cywilnej i 
zarządzania kryzysowego w 2011r, które zostały opracowane w m-c lutym br; 
-planowanie i realizacja zamierzeń wynikających ze szczegółowego zakresu działania Szefa 
Obrony Cywilnej, w tym ustalenie zadań w zakresie obrony cywilnej jednostkom 
organizacyjnym działającym na terenie gminy zgodnie ze sporządzonym Planem Obrony 
Cywilnej Gminy Rzepin; 
-opracowanie przy współudziale zainteresowanych instytucji –Planu Zarządzania 
Kryzysowego, który został sporządzony i aktualnie jest przedstawiony do zatwierdzenia przez 
starostę powiatu słubickiego; 
-organizowanie i prowadzenie szkoleń , ćwiczeń z zakresu obrony cywilnej zgodnie z 
opracowanymi w m-cu lutym wytycznymi Burmistrza Rzepina Szefa Obrony Cywilnej w 
sprawie doskonalenia obronnego w 2011r.- w/w szkolenia zostały przeprowadzone w lipcu i 
wrześniu br; 
-sprawowanie nadzoru nad organizacją i funkcjonowaniem systemu alarmowania ludności 
oraz systemu łączności poprzez udział, 1 raz w m-c w treningach łączności radiowej oraz 
głośnych prób syren alarmowych przeprowadzanych 1 raz na kwartał; 
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-prowadzenie działalności związanej z upowszechnianiem problematyki obrony cywilnej 
poprzez planowane w m-cu listopadzie ćwiczenie praktyczne na terenie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących; 
-prowadzenie gminnego magazynu sprzętu obrony cywilnej; 
-gromadzenie informacji i uaktualnianie baz danych dotyczących obrony cywilnej i 
zarządzania kryzysowego zgodnie z opracowanym w m-cu maju Planem Operacyjnym 
Funkcjonowania Gminy Rzepin w warunkach zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa 
państwa; 
-prowadzenie spraw z zakresu ochrony przeciwpożarowej, a w szczególności związanych z 
utrzymaniem i zapewnieniem gotowości bojowej jednostek ochotniczych straży pożarnych; 
-koordynacja krajowego systemu ratowniczo- gaśniczego na obszarze gminy w zakresie 
ustalonym przez wojewodę(ewakuacja ludności z terenów zagrożonych zgodnie z 
sporządzonym Planem Ewakuacji; 
-umieszczanie na stronie internetowej Urzędu bieżących komunikatów o zagrożeniu. 
 
2.W zakresie spraw obronnych: 
 
-realizacja zadań wynikających z ustawy o powszechnym obowiązku obrony Rzeczpospolitej 
Polskiej związanych z przeprowadzoną na terenie Gminy Rzepin w dniach 12.04.do 15.04.br. 
kwalifikacją wojskową; 
-planowanie świadczeń osobistych i rzeczowych wykonywanych na rzecz obronności państwa 
oraz ich nakładanie w drodze decyzji administracyjnych- w br. zostało nałożonych 6 
świadczeń rzeczowych na potrzeby jednostek wojskowych; 
-realizowanie przedsięwzięć związanych z natychmiastowym uzupełnieniem sił zbrojnych przez 
doręczanie dokumentów powołania żołnierzom rezerwy oraz wezwań do wykonania świadczeń 
osobistych i rzeczowych na rzecz obrony w ramach akcji kurierskiej, która jest rozwijana w 
razie potrzeby na bazie Urzędu zgodnie z opracowaną w m-cu. wrześniu br. dokumentacją AK; 
-realizacja zadań planistycznych związanych z bieżącymi pracami nad aktualizacją 
dokumentacji organizacji i rozmieszczenia na terenie Gminy Rzepin zastępczych miejsc 
szpitalnych; 
-organizacja szkoleń i ćwiczeń z zakresu rozwinięcia Stałego Dyżuru Burmistrza Rzepina na 
bazie opracowanej i zatwierdzonej przez Wojewodę Lubuskiego dokumentacji. 
 
W zakresie ochrony informacji niejawnych; 
 
-realizacja zadań związanych z ochroną informacji niejawnych poprzez ścisłą współpracę z 
Pełnomocnikiem ds. ochrony informacji niejawnych w Urzędzie  Miejskim w Rzepinie; 
-prowadzenie Kancelarii Tajnej oraz sprawowanie bezpośredniego nadzoru i kontroli nad 
właściwym obiegiem, oznaczaniem i rejestracją dokumentów niejawnych w Urzędzie. 
 
Na zakończenie chciałbym zwrócić Państwa uwagę na podpisaną przez Prezydenta RP 
nowelizację ustawy o stanie wyjątkowym wprowadzającą nowe zadania dla obrony cywilnej i 
zarządzania kryzysowego związane z cyberterroryzmem w cywilne infrastrukturze krytycznej. 
Obecne funkcjonowanie gospodarki uzależnione jest w znacznym stopniu od infrastruktury 
informatycznej. W naszej gminie już dziś istnieją w systemy informatyczne, których zakłócenie 
działalności mogłoby odbić się negatywnie na funkcjonowaniu gminy i bezpieczeństwie 
obywateli. Jeszcze poważniejsze będą potencjalne zagrożenia dla systemów działających w 
sektorze energetycznym, wodociągowym, gazociągowym czy w służbach ratunkowych. Dlatego 
też z chwilą wejścia ustawy i związanych z nią aktów prawnych będą nałożone nowe zadania 
na komórkę obrony cywilnej w gminie związane z opracowaniem procedur bezpieczeństwa 
walki i  skutecznej obrony przed atakiem cyberterrorystycznym.  
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Ad.6. 
Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 
 
Burmistrz Skałuba poinformował, że między sesjami  odbył  spotkanie z dyrektorem Zarządu 
Dróg Woj.-  omawiano problemy drogowe . 
Przygotowanie do obchodów Święta Plonów – Kowalów 2011, 
Spotkanie z Wojewodą Lubuskim- omówienie  inwestycji budowy obwodnicy Rzepina. 
Udział w uroczystych obchodach Służby Celnej w Zielonej Górze. 
Wyjazd na szkolenie w zakresie zmian  w ustawie o finansach publicznych. 
Uczestnictwo  we  wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 
Przyjmowanie petentów. 
Ponadto poinformował o inwestycjach , które są realizowane. 
Mianowicie trwa udrożnienie Ilanki wraz  z oczyszczeniem na  odcinku Rzepin-Starościn. 
Zakończono budowę drogi dojazdowej do przedszkola Nr 3 w Rzepinie oraz ciągu pieszego 
przy bloku nr 45 na ul. H. Sawickiej. 
 Rozpoczęto budowę POLO Marketu – tak długo oczekiwanego przez mieszkańców. 
Nadmienił, iż zakończenie budowy inwestor planuje  (funkcja usługowa ) do końca roku 2011. 
 
Poza tym  gmina jest w trakcie realizacji  projektu dot. modernizacji i rozbudowy hydroforni 
na  ul. Al. Wolności w Rzepinie. 
Poinformował, że odbyło się kilka spotkań ze stronami ,a więc z przedstawicielami  
Spółdzielni Mieszkaniowej  i Wspólnot. 
Niemniej jednak nie została wypracowana zgoda mieszkańców na rozbudowę hydroforni . 
Dlatego w przyszłości gmina nie może ubiegać się   o środki z UE. 
Prosił, by radni wzięli udział w  spotkaniu, które  odbędzie się w dniu 11.10.2011r. o 
godz.17.00 w MDK w Rzepinie. 
 
Następnie radny  Jarosik zwrócił się do burmistrza o przedstawienie szerszej informacji jeśli 
chodzi o spotkanie z nowym Dyrektorem Zarządu Dróg Woj. 
Burmistrz powiedział że  spotkanie to było krótkie , poruszono kwestię związaną  z 
uruchomieniem autostrady oraz  zagrożeniami jakie mogą wystąpić  na odcinku Świecko-
Rzepin. 
Ponadto   nadal  został utrzymany wariant budowy drugiej części obwodnicy Rzepina.     
Nadmienił, iż jest zgoda  , aby budowę  drugiej  części obwodnicy Rzepina umieścić w 
strategii Woj. Lubuskiego i tak też się stało. 
Jest 7 mln zł zapisane w budżecie woj. lubuskiego  oraz 2 mln zł  na wykup gruntu. 
Powiedział, że jest możliwość przekazania w zamian grunt pod zalesienie. 
Niemniej jednak nikt nie skreślił tej inwestycji  z planów  woj. lubuskiego  i zgodnie z 
zamierzeniami jest ono przygotowywane do realizacji w 2012r. 
Poruszono także  problemy związane  z otwarciem obwodnicy  Ośna Lubuskiego z 
uwzględnieniem drogi Rzepin- Ośno. 
Jednakże do spotkania roboczego   z udziałem radnych i sołtysów  poszczególnych 
miejscowości na pewno dojdzie-dodaje burmistrz. 
 
Radny Dudzis pytał, czy jest możliwość wykonania przejścia dla pieszych nad autostradą w 
okolicy jeziora Gajeckiego? 
Pytał także , czy  na nowo wybudowanym wiadukcie  jest uwzględnione przejście dla 
pieszych? 
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Burmistrz Skałuba odpowiedział, że w całym  procesie projektowania gmina nie uczestniczyła 
i na pewno temat inwestycji dot. budowy autostrady jest zamknięty. 
Jest już  po przetargu , kontrakt został podpisany i na ostatnim etapie , kiedy autostrada ma 
być do końca listopada oddana, trudno na inwestorze wymusić wykonania przejścia dla 
pieszych. 
 
Zakres inwestycyjny był określony między stronami, dlatego burmistrz nie może 
wyegzekwować dodatkowych udogodnień dla mieszkańców. 
Jest to raczej nie możliwe. 
Pani Pych dodaje, iż przejście dla pieszych nad autostradą jest wykonane w okolicy 
 ul. Kilińskiego w Rzepinie i w kierunku m. Zielony Bór. 
 
 O godz.15.05 Przewodniczący ogłosił przerwę w  obradach. 
Po przerwie o godz.15.20 wznowiono obrady. 
 
Ad. 7. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
7.1.  
Zmian budżetu i w budżecie. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, iż w związku z tym , że projekt uchwały był szeroko omawiany na 
wspólnym  posiedzeniu komisji - prosiła o zadawanie ewentualnych pytań. 
Pytań nie zgłoszono. 
W momencie  głosowania był nieobecny radny Damian Utracki. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 
Ad.7.2. 
 
 
Rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
Przewodniczący Robert Łukaszewicz poinformował,  iż wszyscy radni otrzymali projekt 
uchwały . Uzasadnienie jest takie samo jak  w poprzedniej uchwale - pytał , czy są  do tego 
projektu pytania? 
 
Radny Wąsowicz powiedział, że na ostatniej sesji głosował, że skarga jest niezasadna, na 
dzisiejszej sesji również to powtórzy. 
Nadmienił, iż intencją jego nie było, by kogoś tym skrzywdzić i bierze na siebie 
odpowiedzialność. 
Jak już wspomniał - uważa , że skarga  jest niezasadna, a uzasadnia to tym , że prawo jakie 
obowiązuje w naszym kraju (państwo demokratyczne) nie zostało  złamane. 
Zacytował, iż „Burmistrz kierując miastem  ma prawo  rozwiązać umowę z pracownikiem , 
jeżeli uważa , że jest to zbędny etat. Inny przypadek byłby wówczas gdyby burmistrz 
rozwiązał   stosunek pracy z W.W., a w to miejsce zatrudnił inną osobę”. 
Nadmienił , iż sytuacja taka nie miała miejsca. 
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 „Obowiązkiem Burmistrza  jest prowadzenie takiej polityki  finansowej , aby była ona 
korzystna  dla budżetu miasta i gminy”. 
Po to burmistrz otrzymał mandat od mieszkańców Rzepina w demokratycznych wyborach, 
aby  również podejmować decyzje  niepopularne- właśnie takie jak rozwiązanie  stosunku 
pracy z pracownikiem. 
Na pewno decyzja ta była trudna  , ale  należy powiedzieć , że przyniesie ona korzystne skutki 
finansowe dla naszej gminy, a przecież o to radnym chodzi od początku tej kadencji. 
 
 
Radny nie wyobraża sobie takiej sytuacji, że urzędnik przychodzi do pracy podpisuje listę 
obecności nie mając dużo zadań do wykonania , a podatnicy  mają za to płacić. 
Najgorzej jest wtedy, kiedy Rada podwyższa podatki , a  skargę uważa za zasadną. 
Takie działanie radnych jest niedopuszczalne jest to wbrew interesom gminy i jej 
mieszkańców. 
Dla  radnego Wąsowicza jest to także nie miły moment w tej kadencji , że musiał to 
powiedzieć, bo zna tego Pana i bardzo go szanuje , lecz mandat od wyborców otrzymał po to, 
by wypowiadać  swoje zdanie w różnych sprawach. 
Nadmienił jeszcze raz , że nie chciał nikogo urazić tymi słowami , ale zajął stanowisko  w tej 
sprawie, gdyż  uważa , że powinien to zrobić. 
 
Następnie Przewodniczący powiedział, że przed rozpoczęciem sesji otrzymał jeszcze dwa 
dokumenty, które  powinny być przedstawione radnym , bo dotyczą tego zagadnienia: 
 
1.Decyzja Samorządowego  Kolegium Odwoławczego w Gorzowie Wlkp. – w związku ze 
wszczęciem  na wniosek Pana W.W.  postępowania w sprawie stwierdzenia  nieważności 
decyzji Burmistrza Rzepina z dnia 24.04.2008r. 
 
2.Nakaz zapłaty w postępowaniu upominawczym z dnia 28.09.2011r. Sąd Rejonowy w 
Słubicach Wydz. IV- nakazuje pozwanemu Urzędowi Miejskiemu w Rzepinie  zapłacić na 
rzecz powoda  kwotę  9.360zł. wraz  z ustawowymi odsetkami od dnia 20.09.2011r. do dnia  
zapłaty. 
 
W związku z powyższym radny Siejkowski powiedział, że dzisiaj wpłynęły te dokumenty , 
dlatego radni nie mają głębszej informacji prosił, by radca prawny  odniósł się do tych 
dokumentów. 
 
Burmistrz Skałuba  zabrał głos informując, iż pierwsza sprawa nie ma żadnego powiązania z 
decyzją o zwolnieniu Pana W.W. 
Natomiast jeśli chodzi o drugą sprawę – burmistrz  jeszcze nie otrzymał , żadnego nakazu 
zapłaty na rzecz  Pana W.W.  
 
Przewodniczący dopowiedział, iż dokumenty te otrzymał tuż przed rozpoczęciem sesji. 
 
Głos zabrał Pan W.W. informując , iż  nakaz zapłaty jest z dnia  28.09.2011r. ponieważ W.W. 
pozwał Burmistrza Rzepina ,gdyż otrzymał wypowiedzenie umowy o pracę. 
W związku z  wyrokiem Sądu , który  stwierdził , że pracodawcą Pana W.W. jest Urząd 
Miejskiej wystąpił do Sądu Rejonowego  w Słubicach- Wydział Pracy z wnioskiem  o 
przywrócenie terminu do wniesienia pozwu  dot. odszkodowania w związku ze zwolnieniem  z 
powodu pozornej likwidacji stanowiska pracy, gdyż  wszystkie czynności, które miał  w 
zakresie pracy  Pan W.W. są nadal w urzędzie wykonywane . 
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Jeśli chodzi o odszkodowanie jakie Sąd Pracy przyznał – przysługuje na podstawie  pozwu i 
dokumentów, które przedłożył Pan W.W. 
Nadmienił, iż  nakaz zapłaty jest z dnia 28.09.2011r. jest to świeży dokument , dlatego  
jeszcze burmistrz nie otrzymał , gdyż drogą pocztową nie dotarło. 
W związku  z tym, że temat jest poruszany na dzisiejszej sesji Pan W.W.  dostarczył ten  
dokument. 
 
Jeśli natomiast chodzi o uchylenie decyzji  o warunkach zabudowy związanej  z budynkiem 
Komisariatu Policji- o wznowienie postępowania w tej sprawie do burmistrza Pan W.W. 
występował  przez   okres 3 lat, lecz nie doczekał się pozytywnej reakcji ze strony burmistrza, 
która polegałaby na wznowieniu postępowania i  rozpatrzeniu sprawy ponownie. 
 
Nadmienił, iż jeśli burmistrz wznowiłby takie postępowanie mógłby argument Pana W.W., 
uznać, bądź też nie uznać i wydać decyzję  identyczną, którą wydał za  pierwszym razem, lecz  
dopuścił by Pana W.W. jako stronę w postępowaniu. 
 
W związku  z tym , że przez okres 3 lat Pan W.W. prosił burmistrza o wznowienie 
postępowania , jednak nie doczekał się tego. 
Wobec tego wystąpił do SKO o stwierdzenie wydanej przez burmistrza decyzji. 
 SKO stwierdziło, że jednak podnoszone  przez Pana W.W. argumenty i wytknięte  wady w 
wydanej  decyzji przez burmistrza zasługują na   stwierdzenie nieważności  decyzji. 
 
Głos zabrał radca prawny informując , że  w 2008r. nie powinna być wydawana  decyzja o 
warunkach zabudowy , lecz  decyzja celu publicznego- jest to podstawowa  przesłanka , która 
spowodowała uchylenie decyzji przez SKO. 
 
Zgodnie z ustawą o planowaniu i zagosp. przestrzennym art.60 ust.4 –sporządzenie  projektu 
decyzji o warunkach zabudowy powierza się osobie wpisanej na listę Izby Samorządu 
Zawodowego Urbanisty  albo Architektów. 
Powiedział, że jeżeli taka osoba była zatrudniana przez urząd to nie można przypisywać  
burmistrzowi winy. 
 
Za projekt odpowiada urbanista , a za samą decyzję burmistrz, lecz czy burmistrzowi można 
przypisać winę , że nie wydał decyzji „celu publicznego” tylko o „ warunkach zabudowy”?. 
Natomiast jeśli chodzi o nakaz zapłaty – radca wyraził publicznie , że jest to chore 
postępowanie Sądu , jeżeli do takiego czegoś dopuścił. 
 
Poza tym takie doręczenie nakazu powinno nastąpić w normalnym, trybie 
korespondencyjnym. 
Natomiast  , żeby mieć cały obraz sprawy powinien do nakazu zapłaty być dołączony pozew. 
Ponadto strona  pozwana ma 14 dni na złożenie sprzeciwu i jeżeli taki nakaz wpłynie to na 
pewno będzie taki sprzeciw złożony –dodaje. 
 
Natomiast uzyskanie nakazu zapłaty nie jest żadnym argumentem na korzyść Pana W.W. 
 
Radny Przybył jest gotów polemizować z radcą prawnym  -powiedział, że też nie jest żadnym 
argumentem na plus  dla Pana Burmistrza. 
Radca odpowiedział, że  postępowanie nakazowe ma to do siebie , że Sąd nie wnika w 
dokumenty tylko opiera się na twierdzeniach i wydaje nakaz zapłaty i  czeka jak się zachowa 
strona przeciwna, czy wniesie  sprzeciw , czy też nie. 
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Do nakazu zapłaty  dochodzi wtedy jeśli wnosi o to tylko jedna strona, czyli strona  
powodowa. 
 
Radny Przybył powiedział, że radca już nieraz się mylił jeśli chodzi  o wydawane decyzje   i 
tym razem  może się także pomylić. 
Radny uważa , że radca prawny nie powinien podważać decyzji Sądu. 
Rada ma za zadanie do tego się ustosunkować, a radca nie może tego oceniać , czy Sąd  zrobił 
dobrze , czy źle. 
Przewodniczący prosił,  aby na tej sali nie padały słowa, że Sąd nie ma racji. Sąd  jest 
niezawisły , ma swoje prawa i należy tego przestrzegać. 
 
Tym samym zamknął dyskusję nad ww. projektem uchwały. 
 
  Zacytował treść  paragrafu 1 uchwały: 
„Skargę Pana W.W. z dnia 30 .05.2011r. na Burmistrza Rzepina uznaje się za niezasadną”, 
poddając uchwałę pod głosowanie: 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 5 radnych (A.Pych, J.Olesek, D.Wąsowicz, 
Zb.Kotulski, J. Siejkowski) 6 radnych było „przeciw” ( J.Dudzis, R.Łukaszewicz, 
A.Zator, T.Przybył, P.Jarosik, J.Szulc) 4 radnych  wstrzymało się od głosu (D.Utracki, 
M.Radzik, A.Wodara, R.Konieczna).  
 
Przewodniczący poinformował, iż ww. uchwała nie została podjęta. 
 
 
Ad.7.3. 
Rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
 
  Przewodniczący zacytował treść  paragrafu 1 uchwały: 
„Skargę Pana W.W. z dnia 30 .05.2011r. na Burmistrza Rzepina uznaje się za zasadną”, 
poddając uchwałę pod głosowanie: 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 6 radnych (J.Dudzis, R.Łukaszewicz, A.Zator, 
T.Przybył, P.Jarosik, J.Szulc) 5 radnych było „przeciw”(A.Pych, J.Olesek, D.Wąsowicz, 
Zb.Kotulski, J.Siejkowski) 4 radnych wstrzymało się od głosu ( D.Utracki, M.Radzik, 
A.Wodara, R.Konieczna). 
 

Przewodniczący poinformował, iż ww. uchwała większością głosów została podjęta. 
 

Ad.7.4. 
Ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz 
umieszczenie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej, dla których 
zarządcą jest Gmina Rzepin. 
Pani E. Pych powiedziała, iż uchwała była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Uchwała ma  na celu uaktualnienie cen  zajęcia pasa drogowego do  cen pobieranych do 
innych zarządców dróg jak i sąsiednich samorządów. 
Do uchwały została wprowadzona  poprawka, która dotyczyła opłaty za zajęcie pasa 
drogowego , czyli zastrzeżone stanowiska postojowe - koperta- proponowana stawka  - 
0,50zł/m2 za dzień,  po sugestii komisji jest to kwota 1zł/m2 za dzień. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
 

„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 
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Ad.7.5. 
 
Wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 
Rzepin. 
 
Pani Aleksandra Kołodziejczyk poinformowała, iż są to działki , które są ujęte w ofercie 
inwestycyjnej gm. Rzepin i są też objęte obszarem Rzepińskiej Strefy Przemysłowej. 
 Działki wymienione w uchwale nie posiadają planu zagospodarowania przestrzennego. 
Natomiast w studium uwarunkowań i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego gminy 
objęte są zapisem  „tereny produkcyjno-magazynowe”. 
 
Nadmieniła, iż nieruchomości te zostały przeznaczone do sprzedaży w związku z wnioskiem 
złożonym  przez inwestora, który deklaruje  chęć  przeprowadzenia inwestycji o wartości  
22 mln EURO. 
 

W związku  z tym radny Dudzis zwrócił uwagę, żeby nie zezwalać na budowę kolejnego 
parkingu dla TIRÓW. 
 
Burmistrz odniósł się  do wypowiedzi radnego Dudzisa mówiąc, iż nie może wyeliminować 
takiej funkcji , bo firma  zajmuje się logistyką. 
 
 Dlatego nie można  ograniczyć przyjazdu , wyjazdu i parkowania. 
Poza tym trudno jest ograniczyć działalność firmie , która kupuje duży teren - ponad 20ha ,  
żeby nie miała  w swojej działalności funkcji parkingowej.      
Przewodniczący również uważa, że nie należy ograniczać inwestorom działalność. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych- jednogłośnie. 
 
Ad.7.6. 
Uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie. 
 Kierownik OPS Pan Sławomir Karatysz wyjaśnił, iż zmiany  przepisów prawa wymusiły  na 
jednostce wprowadzenie  nowego statutu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych- jednogłośnie. 
 
Ad.7.7. 
 
Wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność gminy 
Rzepin. 
 
Powyższa uchwała została wycofana z porządku obrad sesji. 
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Ad.8. 
Interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Głos zabrała radna Wodara  przedstawiając  sprawozdanie z odbytej wizytacji palcówek 
oświatowych w Rzepinie w dniu 26.09.2011r. Wizytacja w Kowalowie odbędzie się w dniu 
03.10.2011r. 
Komisja w składzie: 
1.Robert Łukaszewicz 
2.Damian Utracki 
3.Józef Siejkowski 
4.Przemysław Jarosik 
5.Tomasz Przybył 
6.Agnieszka Wodara  
w obecności  dyrektora ZEAS Pana Stefana Krawczyka oraz  dyrektorów poszczególnych 
jednostek zapoznała się ze stanem technicznym obiektów oświatowych. 
Zostały zgłoszone  usterki oraz    sugestie dot. poprawy jakości funkcjonowania tych  
obiektów. 
Szkoła Podst. Nr 1 w Rzepinie- problemem nr 1 jest pojawiająca się woda w piwnicy 
budynku.  
Pani Dyrektor sugerowała, aby odwonić budynek , odgrzybić oraz  wykonać izolację pionową 
i poziomą  wraz  z drenażem. 
Woda pojawia się w  kotłowni i w świetlicy oraz  podmywa ściany w całym budynku. 
Zwrócono również uwagę na uszkodzone kominy, co  wzbudziło  duże zdziwienie komisji, że 
kominy nie zostały wykonane , gdy był robiony dach.  
Uzupełnienie  uszkodzonych piorunochronów. 
Zwrócono uwagę na przeciek przy ”kulach” na dachu od  strony boiska. 
Poważnym defektem jest instalacja elektryczna aluminiowa- jest ona do wymiany. 
Wymiana podłogi  w pomieszczeniu obecnej biblioteki. 
Remont pomieszczenia socjalnego  w piwnicy oraz świetlicy. 
Adaptacja strychu na pozyskanie nowych  funkcjonalnych pomieszczeń.  
Malowanie pomieszczeń klasowych. 
Padła również propozycja, aby uruchomić zegar na szkole. 
 
Internat przy ZSO w Rzepinie. 
Zwrócono uwagę na: 
Pomalowanie auli, zwiększenie ilości kabin natryskowych oraz toalet. 
Naprawa opierzenia i przełożenie dachówek, ponieważ są widoczne  dziury w dachu. 
Ocieplenie strychu przy użytkowanych pokojach , ponieważ jest duży ubytek ciepła. 
 
Parter budynku przy ZEAS- jeśli doszło by do remontu budynku z przystosowaniem 
 dla 6-latków,  należałoby wykonać kapitalny remont  toalet, wymiana  gumoleum na podłodze 
w klasach oraz odświeżenie ścian. 
Wymiana elektrycznej tablicy rozdzielczej na korytarzu. 
 
Budynek ZSO- remont dachu, remont klas, uzupełnienie  lub wymiana oświetlenia w 
niektórych klasach. 
Remont toalet, ocieplenie ścian przy strychu w gabinetach pedagogów. 
 
Przedszkole Nr 2 – wykonanie wjazdu dla samochodów  dowożących zaopatrzenie łącznie z 
miejscami postoju dla samochodów. 
Wymiana  wszystkich drzwi w budynku- priorytetem są pomieszczenia, gdzie odbywają się 
zajęcia z  dziećmi. 
Wymiana  hydrauliki i kafelek w dwóch umywalniach. 
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Remont łazienki, usunięcie  zacieku nad oknem na parterze i na piętrze budynku. 
 
Przedszkole Nr 3 – zwrócono  uwagę na kapitalny remont dwóch łazienek dziecięcych oraz 
wymiana chodników wokół obiektu. 
 

Głos zabrał radny Utracki, który zwrócił uwagę na najbardziej dotkliwe problemy tj. remont 
dachu i osuszenie szkoły .  
Natomiast część  wniosków należy traktować jako indywidualne zadania  tych jednostek i do 
uporania się w ramach swoich budżetów. 
Lista jest długa , aczkolwiek nie wymaga  dodatkowego wsparcia finansowego i dotowania  
tych remontów. 
 

Radny Dudzis pytał, kto za to będzie  płacił, przecież nie tak dawno była wykonywana 
termomodernizacja budynków. 
Pytał kto był odpowiedzialny za odbiór prac? 
 
Radna Wodara powiedziała, iż  w wyniku przeprowadzonej wizytacji komisja zauważyła masę 
problemów , z którymi borykają się dyrektorzy szkół. 
Ponadto dyrektorzy zgłosili  również wiele pochwał i osiągnięć. 
   
Zgłosiła również , że z informacji Pani dyrektor  wynika, że  wcześniej woda w piwnicy nie 
pojawiała się. 
Na pewno wysoki stan wód przyczynił się na taki stan rzeczy. 
Niemniej  są także wątpliwości, czy  nie jest  zakłócona hydraulika w związku  z budową 
boiska Orlik, gdyż  od tego momentu zaczęła pojawiać się woda w piwnicy. 
Jest to duży problem , gdyż w szkole zapach jest odczuwalny już przy wejściu i na pewno Pani 
Dyrektor nie poradzi sobie z tym problemem sama. 
 
Następnie  radny Szulc zgłosił problem parkingów przy targowisku, prosił żeby pasy 
namalować pod ukosem. 
Prosił  również o wybudowanie  „garbu” na ul. Sienkiewicza, by ograniczyć prędkość.  
 
Radna Wodara zwróciła się do Pani Goj – czy według danych jest potrzebny dodatkowy etat w 
internacie, czy nie było możliwości , by posiłkować się nauczycielami już zatrudnionymi. 
 
Pani Goj odpowiedziała, że w tym roku zwiększyła się liczba uczniów w internacie z 30 do 47. 
W związku  z tym była konieczność zwiększenia  ilości godzin pracy  w internacie na etaty 
pedagogiczne. 
Natomiast  nauczyciele , którzy chcieli mieć dodatkowe godziny  w internacie -   mają. 
Przyznała, że jest zatrudniona na pół etatu  młoda osoba, ponieważ  osoba ta jest mało płatna. 
Jest to  stażystka po studiach pedagogicznych, która musi odbyć gdzieś staż.- dodaje Pani Goj. 
Nadmieniła, iż nie  otrzymała zgłoszenia , by ktoś z nauczycieli był niezadowolony, że nie 
otrzymał godzin w internacie. 

 

Radna Wodara powiedziała, że doszły do niej głosy, że osoby , które ubiegały się o godziny w 
internacie nie otrzymały, a zatrudniono nową osobę. 
Pani Dyrektor powiedziała, że wszyscy  nauczyciele mają pełny etat, pomimo likwidacji 
dwóch oddziałów w gimnazjum. 
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Poza tym przemawia czynnik finansowy – nauczyciel stażysta dużo mniej zarabia , niż 
nauczyciel dyplomowany. 
 Ponadto sporo nauczycieli pracuje w innych szkołach i tu jest „pazerność”, bo pod tych 
nauczycieli trzeba układać plany. 
Tym niemniej  młodzi ludzie też chcą pracować i też muszą żyć , bo mają  również rodziny. 
 

Pan Dyrektor Krawczyk dodaje, że jest to tylko pół etatu, jednakże młody człowiek może 
rozpocząć staż i młodym ludziom też należy dawać szansę. 
 
Ad.9. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Burmistrz odpowiedział, że wcześniejsze  założenia wspólnej polityki oświatowej  mają na 
celu ,aby zabezpieczyć front pracy dla nauczycieli miejscowych, stąd była decyzja, by  nie 
zatrudniać nauczycieli spoza naszych jednostek. 
 

Jeśli chodzi o remonty-  stan obiektów jest  znany burmistrzowi. 
Natomiast  wyrażenie opinii , że jest coś zepsute- jest to  na różnych etapach inwestycyjnych. 
Jeśli chodzi o zarzuty związane  z dachem i kominami- remont był realizowany w latach  
2000-2002 i nie obejmował tego zadania. 
 

Burmistrz Skałuba odpowiedział radnemu Dudzisowi, że jeżeli zostanie podjęta decyzja o 
remoncie kominów to na pewno  gmina zapłaci. 
 
Jeżeli chodzi o wodę , która występuje w piwnicy SP Nr 1- burmistrz powiedział, że problem 
ten nie powstał z dnia na dzień. 
Jest to postępowanie  kroczące.  
Poza tym w szkole zawsze występowała wilgoć, a w chwili obecnej w związku z dużym 
stanem wód gruntowych  oraz błędnym wykorzystywaniem kanalizacji burzowej jako opaski 
tych  obiektów. 
Najprawdopodobniej problem ten będzie wymagał pewnych nakładów inwestycyjnych. 
Nadmienił, iż nie jest to związane z wykonaną termomodernizacją szkoły i przedszkola 
również. 
 
Przy czym należy podkreślić , że w chwili obecnej wszystkie jednostki oświatowe nabrały 
blasku , oprócz przedszkola Nr 3  , które zostało wykluczone  z termomodernizacji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



30 
 

Jeśli chodzi o parking przy targowisku- targowisko nie jest gminne , jest ono w użyczeniu 
wieczystym  podlegające pod Spółdzielnię Mieszkaniową. 
Ponadto szerokość jezdni nie pozwala na ustawienie samochodów pod ukosem. 
 
Ponadto radny  Dudzis powiedział, że   chodzi mu o to , aby wszelkie usterki były usuwane w 
ramach gwarancji, żeby gmina nie musiała ponosić dodatkowych kosztów. 
   
Następnie Komendant Nastulski zwrócił się z prośbą do radnych i Burmistrza, by pamiętali o 
Policji jeśli chodzi o wsparcie finansowe w momencie jeśli zajdzie taka potrzeba. 
Nadmienił także , iż od listopada jest możliwość pozyskania dodatkowych policjantów do 
służby - są to  policjanci , którzy będą delegowani na praktyki. 
Jednakże  jest problem , ponieważ należy im zagwarantować noclegi i wyżywienie. 
W związku z tym jeśli chodzi o noclegi – jest możliwość wygospodarowania dwóch pokoi w 
budynku Policji. 
Natomiast jeśli chodzi o posiłki  jedynym sponsorem może być tylko gmina.  
 
Przewodniczący powiedział, że wniosek komendanta  będzie brany pod uwagę.  
Natomiast jeśli chodzi o wyżywienie policjantów-praktykantów , to być może  uda się 
zorganizować  w internacie. 
 
Ad.10. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec  zrealizowania  tematów obrad Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz o 
godz.16.30 zamknął  XIII sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała: 
 
M. Szewczyńska                                                                  Przewodniczył:  
  
                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                          (-) Robert Łukaszewicz 
 
 
                                                                                      
 
 
  


